



يوم التأسيس Saudi Founding Day — ١٤٣٩هـ / ١٧٢٧م —

Dear KFUPM Employees,

In accordance with the Royal Decree No. (A/371) dated January 27, 2022, issued by the Custodian of the Two Holy Mosques, designating 22 February of each year as Saudi Founding Day, we are pleased to inform you that Sunday, 22 February 2026, will be an official holiday.

We take the opportunity of this great occasion to ask Allah to bless our country with pride, security, and prosperity under the leadership of the Custodian of the Two Holy Mosques and HRH the Crown Prince.

Happy Foundation Day.

Faculty and Personnel Affairs

موظفو جامعة الملك فهد للبترول والمعادن
الكرام،

تنفيذاً للأمر الملكي الكريم رقم (أ/371) بتاريخ 1443/6/24هـ الصادر من خادم الحرمين الشريفين والقاضي بأن يكون يوم (22 فبراير) من كل عام ذكراً لتأسيس الدولة السعودية، تحت مسمى "يوم التأسيس" وأن يصبح إجازة رسمية.

عليه، يسرنا إبلاغكم بأن إجازة يوم التأسيس السعودي لهذا العام ستكون يوم الأحد 1447/9/5هـ الموافق 2026/2/22م، داعياً الله سبحانه وتعالى لوطننا الكريم دوام العزة والأمن والازدهار في ظل القيادة الرشيدة لحكومة خادم الحرمين الشريفين وسمو ولي عهده الأمين (حفظهما الله).

ومتمنين للجميع إجازة سعيدة.

شؤون الأساتذة والموظفين